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ČESKO: Vánoční poselství prezidenta republiky se neslo až na výjimku vcelku v duchu
reálného a zdravého úsudku. Zdá se, že po nedávných zdravotních problémech se opět v rámci
možností dostává hlava státu do formy. Takže požádal o 100denní hájení nové vlády, zároveň
nepřímo připomněl jistou nedostatečnou úroveň stávajícího ministra zahraničí Lipavského, jehož
nominovali Piráti. Možná měl při neodbornosti některých ministrů na mysli i někoho dalšího, jistě
jich je více, nicméně právě amatérismus v oblasti diplomacie může být pro naši zemi zásadním
problémem při navazování styku s jinými zeměmi a zachování svrchovanosti ve společenství zvaném
hrdě Evropská unie. O němž už si však velká část Čechů myslí, že by mu mohl zazvonit umíráček.

Prezident republiky neopomněl zmínit průšvih v podobě Green Dealu a jednu z jeho model
švédskou postpuberťačku Gretu. Neměl už dost odvahy jmenovat další strůjce tohoto zla
shromážděné v Evropském parlamentu a ve vedení Německa. Ignoroval existenci stejných zločinců v
Evropské komisi a bohužel při své obvyklé prostořekosti nezašel tak daleko, aby hnízdem zla nazval
účastníky Ekonomického fóra v Davosu a jejího faktického šéfa, dalšího Němce Klause Schwaba.
Tento osmdesátiletý senior patří do současné generace největších grázlů, bohužel Miloš Zeman tu
odvahu jmenovat skutečné hnízdo zla a viníka současných i budoucích problémů nenašel. Přesto se
zmínil o stoupajících cenách elektrické energie a plynu, zároveň zmínil, že ve svrchované zemi o
těchto věcech rozhoduje jejich vláda.

 

Zde je třeba připomenout, že Evropská komise ústy své předsedkyně Ursuly van der Leyen
navrhuje, aby plyn nakupovaly země EU centrálně. S tím nesouhlasí například Maďarsko, které
se s Ruskem dohodlo na cenách mnohem výhodnějších, než jaké máme například my. Rusko nadále
dodává tolik plynu, kolik si evropské země objednaly a při zprovoznění plynovodu Nord Stream II by
byla krize velmi rychle vyřešena. Bohužel němečtí Zelení blokují jeho otevření a v souladu s přáním
americké vlády dělají vše proto, aby jím plyn jen tak neproudil. Jde opět o politické haštěření, za
nimž stojí Němci a Američané. I to mohl prezident zmínit.

Miloš Zeman neopomněl elektrifikaci dopravy. V tomto směru má zdravý a logický náhled na
věc a doufejme, že vládě vydrží její současný pohled na tuto problematiku. Bude potřeba zastávat
zásadní odpor k další části plánu Green Dealu, jehož naplnění by znamenalo likvidaci významné části
našeho průmyslu, ale také omezení pohybu většiny z nás. Již tak započaté snižování životní úrovně v
Evropské unii je třeba zastavit a šílenství plynoucí z nápadů Evropské komise ukončit. To bez silných
evropských vlád nebude možné. Lze se obávat, že po 100 dnech hájení uslyšíme z úst prezidenta
první kritiku. A jen naivního člověka překvapí. S problémy v ekonomice bude potřeba razantních
kroků a vzhledem k tomu, že Zeman je levicově zaměřeným politikem, dalo se očekávat, že se
vánoční poselství dotkne daní. Ty jsou už tak velmi vysoké a další danění bude jen dalším hřebíčkem
do pomyslné rakve dosavadního způsobu života, ke kterému jsme se dopracovali a který je trnem v
oku úzkého kruhu elit myslích si, že planeta patří jim. Ostatně většina všeho majetku možná ano, ale
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samotná Země nikdy.

Prezidentovou představou záchrany ekonomiky je tak placení daní a pravděpodobně se
nebude bránit jejich navýšení. Pro každého z nás, kdo říká, že vzhledem k způsobu hospodaření
státu a jeho rozhazování jsou vysoké daně krádež provedené na občanech, jsou slova hlavy státu solí
v ráně. Vláda by měla začít s šetřením u sebe, což vzhledem k rozšíření počtu ministrů a jejich
agendy neudělala, navíc si politici opět přidali na výplatách a nikdo dosud neřekl nic o zeštíhlení
přebujelého neziskového sektoru. Ne vyšší daně, ale šetření povede k ozdravení ekonomiky Nikoliv
na nás, ale na státu. Z našich peněz se má až příliš mnoho lidí nadstandardně, a to nejen u nás, ale v
Bruselu, kdy i my živíme celý ten eurounijní ancábl. A to nepočítáme obrovský odklon peněz
směřujících do rukou covidové mafie.

S čím však musíme absolutně nesouhlasit, je prezidentem zmíněné povinné očkování. V
tomto směru Zeman podlehnul bludu šířeném lidmi, kterým možná věří. Za vzor dal Rakousko, kde
již povinné očkování schválili, naprosto přitom ignoruje obrovské demonstrace v této alpské zemi
probíhající a realitu, kterou je skutečný stav kolem covidu, vakcín a pozitivity občanů. Můžete
prezidenta nenávidět, nemít ho rádi, občas s ním souhlasit, věřit mu či ho obdivovat. V mnohém jsou
názory vycházející ze skutečného stavu a patří k poslouchatelným, s většinou se dá souhlasit, o
některých polemizovat, ale s povinným očkováním je mimo a působí jako slon v porcelánu. Což on
občas umí. Přinucení k vakcinaci srovnal se záchranou sebevraha, který si chce ublížit.

Vážený pane prezidente, zde je rozdíl v pohledu na řízenou sebevraždu. Za tu antivaxeři
považují používání experimentálních mixů, o nichž sám Gates, který je jedním z největších zločinců
na této planetě a stojí i za vakcinací, hovoří jako o možném původci problémů, na které díky
nedostatku času na testování není brán zřetel. Když to připustí i takový lhář, lze očekávat, že
následky používání těchto látek je skutečně obrovským rizikem. Takže odmítáním si odmítači
zachraňují svůj život. Přikládejme tento omyl okolí prezidenta a absenci dostatečně kvalitních
informací a statistik, které filtrem tvořeným jeho noshledy neprojdou. Jinak by, jakožto inteligentní
člověk, musel aspoň pochybovat o tom, co sám říká. Zeman nevypadá na to, že by byl zkorumpován.
Ale je s podivem, že mu není divné nedávné prodělání nemoci.

Vyjádření se k situaci v Afganistánu a odchodu amerických vojsk lze považovat trochu za
zjednosušené. Američané v této asijské zemi neměli co pohledávat, a když už tam byli, tak aspoň
něčeho pozitivního dosáhnout. Dokázali opět vše pouze rozvrátit a nakonec zbaběle utéct bez ohledu
na to, jakou morální i lidskou spoušť za sebou zanechali. Celkově prezident nijak nepřekvapil a v
podstatě vše, co řekl, bylo očekávatelné. Bohužel i včetně daní a vakcinace. Je to však jen názor
jednotlivce, důležitější bude, jak se ke všem problémům postaví vláda. A pokud špatně, bude na nás
to změnit. Slova prezidenta nám naznačila, že to bude ještě boj.

 

AUTOR: Jindřich Kulhavý


